
Protokół posiedzenia Komisji Finansów, Obszarów 
Wiejskich i Strategii Rozwoju Powiatu 

 
 

Nr 6 / 2005 w dniu 22 marca  2005 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16:30 zakończono o godz. 18:00. 
 
 
L.p. Imię i nazwisko 

 
Podpis 

1. Mirosława Nowak 
- Przewodnicząca komisji 

Obecny 

2. Jerzy Springer 
- Wiceprzewodniczący Komisji 

Obecny 

3. Irena Wojewódzka – Kucz 
- Sekretarz komisji 

Obecny 

4. Józef Sulikowski 
 

Obecny 

5. Andrzej Bielecki 
 

Obecny 

6. Andrzej Wieczorek 
 

Obecny 

7. Tomasz Kranc 
 

Obecny 

8. Jacek Brzostowski 
 

                                  Obecny  

 
 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
 

1. _____________________ 

2. _____________________ 

 
 
 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli : 
 

1. Skarbnik Powiatu – Danuta Królczyk 

2. Dyrektor Państwowej Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej  –                     

Paweł Gilewski 
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1. PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 

1.1. Otwarcie  

1.2. Powitanie gości 

1.3. Omówienie wydania budżetu za 2004 rok 

1.4 Omówienie materiałów na Sesję 

1.5. Dyskusja 

1.6. Życzenia Świąteczne 

 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

 
 
2. OCENA SPOSOBU ZAŁATWIANIA WNIESIONYCH PRZEZ KOMISJĘ 

ZAPYTAŃ, OPINI, STANOWISK I WNIOSKÓW. 
 
___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 
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3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 

Skarbnik Powiatu omówiła wykonanie dochodów i wydatków za rok 2004. Dochody 

wykonano w 95% . 

 5% nie wykonano z powodu, że nie wpłynęły środki z SAPARD-u. Dotacje wykonano w 

97% . 

 3% nie wykonano - nie można było zgodnie z przepisem je wydatkować i należało je zwrócić 

do Wojewody. Nadwyżki nie ma z powodu deficytu. Wpisano na rok 2005 kwotę                

1.600.000 zł ,  jest to różnica między planem wykonania wydatków, a realizacją ich. Z tego 

1.600. 000zł -  należy zostawić 510.000 na rozpoczęte inwestycje : Gołańcz – Hala i ulica 

Leśna. Skarbnik poinformowała też, że od stycznia 2005 nie ma środków specjalnych, są 

wpisane do budżetu głównego. Zestawienie omawianych tematów w załączniku do protokółu.  

 W następnej części posiedzenia omówiono pozostałe materiały na sesję. Pochlebną opinię 

otrzymało sprawozdanie Rzecznika Konsumentów. Rzeczowe, wyczerpujące, opracowane 

wzorowo.  

Komisje zaniepokoił materiał o stanie sanitarnym powiatu i niepokojąca informacja ujęcia 

wody w wodociągach wiejskich. Woda skażona: mangan, żelazo, metale ciężkie, bakterie. 

Wszystko to są bakterie rakotwórcze. Ten temat omówił i wyjaśnił Dyr. Pan Paweł Gilewski. 

Poinformował też, że działania w tej sprawie już podjęto i  robi się to systematycznie za 

każdym razem. Z ujęciem wodociągów wiejskich są kłopoty, między innymi sprawy 

własnościowe.  

Przewodnicząca ustaliła termin następnego posiedzenia komisji na 25.04 2005r. o godz. 16.30 

(poniedziałek).  Będą już znane wnioski pozostałych Komisji dotyczące analizy wykonania 

budżetu za I kwartał 2005r.,  łącznie z analizą wykonania budżetu za 2004 r. Jest czas, żeby 

26.04.2005r. zapoznał się z protokołem i  wnioskami Komisji  Zarząd Powiatu, a 27.04.2005r. 

będzie sesja.  

W imieniu Komisji informacje o pracy Komisji między sesjami przedstawi Pan Tomasz 

Kranc.   

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 
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5. ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I WNIOSKI 

5.1 Zapytania 

               wyjaśniano odwrotnie na komisji 

 

 

 

 

5.2 Opinie 

Nie było . 

 

 

 

 

 

5.3 Stanowiska  

Zarząd powinien wystąpić z prośbą do Inspektora Sanitarnego Pana Pawła Gilewskiego o 

podjęcie działań eliminujących zagrożenia w związku z obecnością w wodociągach wiejskich 

bakterii, metali ciężkich, żelaza, manganu. 

 

5.4 Wnioski 

Wniosków nie było. 
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___________________________________________________________________________

___________________________________________________________________________ 

Protokołował/ Protokołowała     Przewodniczący komisji 

 Irena Wojewódzka - Kucz                                Mirosława Nowak 

 


